
AVRASYA 
İNCELEMELERİ 
MERKEZİ 
CENTER FOR 
EURASIAN STUDIES

MİCHEL BARNİER'DEN AB DEĞERLENDİRMESİ: BRÜKSEL'DE NE DEĞİŞMESİ GEREKİYORSA 
ONU DEĞİŞTİRMELİYİZ

- 06.07.2021

EuroNews (5 Temmuz 2021)

Christophe Garach

 

Global Conversationın bu bölümünde konuğumuz Michel Barnier. Fransanın eski bakanlarından, 
eski Avrupa Birliği (AB) komiseri ve AB ile Birleşik Krallık arasında yürütülen Brexit sürecinin 
başmüzakerecisini euronewsde ağırladık. Kendisi, ekibiyle birlikte tüm zorluklara rağmen Birleşik 
Krallık ile tarihi boşanma anlaşmasında başarılı bir müzakere yürüttü. Barnier, euronews muhabiri 
Christophe Garach'ın sorularını yanıtladı.

Christophe Garach, euronews: Anlaşmaya varmak için İngiliz muhataplarınızla yaptığınız 1600 
günlük pazarlığın inişli çıkışlı hikayesini ve verdiğiniz mücadeleyi anlatan bir günlük kaleme aldınız. 
Müzakerelerin ardından 6 ay geçti. Şimdi tüm bu süreci tek kelime ile anlatacak olsaydınız, bu 
kelime ne olurdu?

Michel Barnier: "6 ay sonra bu müzakereleri nasıl tanımlardım? Ben azim ve saygı derdim. 
Ardından da ihtiyat. Çünkü hayata geçirilirse, riayet edilirse bu anlaşmanın bir önemi olacak. 
Bundan sonra ilişkilerin nasıl olacağını belirleyen ikinci anlaşmada özellikle balıkçılık konusuyla 
ilgili endişelerimiz var. Bir de İngilizlerin mesafeli durduğu İrlanda meselesiyle ilgili kaygılarımız".
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